God and God alone created all these things we call our own.

From the mighty to the small, the glory in them all is God's and God's alone.

惟一真神創造萬物供人享用.或大或小,各有千秋,全屬真神,惟一真神.

God and God alone reveals the truth of all we call unknown.

And all the best and worst of man won't change the master plan.

It's God's and God's alone.

惟一真神顯示我們未知的真理. 世人的好壞不改變主的計劃. 全屬真神,惟一真神.

God and God alone is fit to take the universe's throne.

Let everything that lives reserve its truest praise for God and God alone.

惟一真神配取宇宙寶座. 凡有生命氣息的都獻上真誠讚美,惟一真神.

God and God alone will be the joy of our eternal home.

He will be our one desire, our hearts will never tire of God and God alone.

惟一真神賜給我們永恆之家歡樂. 祂是我們惟一願望, 我們的心永遠追隨惟一真神.

God and God alone is fit to take the universe's throne.

Let everything that lives reserve its truest praises for God and God alone.

惟一真神配取宇宙寶座. 凡有生命氣息的都獻上真誠讚美惟一真神.

God and God alone is fit to take the universe's throne.

Let everything that lives reserve its truest praises for God and God alone.

Let everything that lives reserve its truest praises for God and God alone.

惟一真神配取宇宙實座. 凡有生命氣息的都獻上真誠讚美惟一真神.